



Forum: Brugergruppens Arbejdsgruppe  
Tid: Torsdag den 11. november 2021, kl. 17.00  
Sted: Mødelokalet på Albertslund Forsyning

Deltagere: Brugergruppens Arbejdsgruppe:  
Birthe Y. Nielsen, Jens Klint, Karsten Wenneberg, Lars Bremer, Pia Larsen (via Zoom), og Povl Markussen  
Driftsleder Steen Westring  
Enhedsleder Hans-Henrik Høg – under punkterne 3, 8d og 8e  
Afbud: Bent Jørgensen og Rudi Tobisch  
Referent: Lissi Petersen

Dato: 16. november 2021  
Sags nr.: 00.22.04-P35-8-21  
Sagsbehandler: lip

#### 1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden blev godkendt, det blev aftalt, at punkterne 3, 8d og 8e blev behandlet først

#### 2. Farvel til Formanden

Arbejdsgruppen blev enige om, at flytte punktet til sidst på Brugergruppemødets dagsorden. Borgmester Steen Christiansen kommer kl. 19.30 og direktør Kristine Klæbel vil også deltage.

#### 3. Orientering fra HOFOR v/?

Hans-Henrik Høg orienterede om, at i lyset af CORONA-situationen, kommer der ikke en repræsentant fra HOFOR, det er forhåbentlig muligt til det første Brugergruppemøde i 2022.  
Det forventes, at Forvaltningen kan præsentere taksterne på Brugergruppemøde den 2. december 2021.

### Mødesager/notater der skal videre til politisk behandling/orientering:

#### 4. Frigivelse af midler til Albertslund Verdenmål Center

*(Mødesag klar til Brugergruppemøde den 2. december)*  
Det er den årlige sag om midler fra det takstfinansierede område til Albertslund Verdenmål Center.

#### 5. Gaskonvertering

*(Mødesag klar til Brugergruppemøde den 2. december)*  
Steen Westring orienterede kort om sagen, der kommer en mere uddybende orientering på Brugergruppemødet.

### Sager til behandling/beslutning i Brugergruppen:

### Sager til drøftelse i Brugergruppen:

### Orientering om:

#### 6. Mødedatoer i 2022

*Afventer valg og konstituering – formentlig klar i løbet af januar 2022*

**BY, KULTUR, MILJØ &  
BESKÆFTIGELSE**

**Miljø & Teknik**  
Albertslund Forsyning

**Albertslund Kommune**  
Nordmarks Allé 1  
2620 Albertslund

mt@albertslund.dk  
T 43 68 68 68



Mødedatoerne for 2022 bliver formentlig sendt ud i slutningen af januar – starten af februar 2022, første møde forventes at blive omkring midten af marts, som det plejer.

## 7. Orientering fra formanden

## 8. Fra Forvaltningen:

### a) *Fjernvarme v/Steen Westring*

Der vil være en kort orientering om igangværende og planlagte arbejder på Brugergruppemødet.

### b) *Udebelysning v/Steen Westring*

Der vil være en kort orientering om igangværende og planlagte arbejder på Brugergruppemødet.

### c) *Orientering fra møde i ladestander ad hoc arbejdsgruppen v/Steen Westring*

Det forventes ikke, at ad hoc arbejdsgruppen som planlagt kan afslutte arbejdet i år, der vil være en kort status på Brugergruppemødet.

### d) *Affald & Genbrug v/Hans-Henrik Høg:*

Hans-Henrik Høg forventede, at referatet fra det ekstraordinære Brugergruppemøde bliver sendt ud i løbet af uge 46.

Det var overordnet et godt møde, der var dog fortsat medlemmer, der sad med ubesvarede spørgsmål og "løse ender".

Fremover skal man være opmærksom på, at det ikke bliver sagsbehandling, men de overordnede linjer, der behandles.

### e) *Opsamling fra Grøn Dag den 18. september v/Hans-Henrik Høg*

Det var en god dag, der viste, at der også kan holdes Grøn Dag om efteråret, dog afholdes Grøn Dag igen om foråret i 2022, det bliver den 7. maj 2022.

## 9. Eventuelt

Intet